

# CENTURION

## Hong Kong Football Club – Club Access Privilege

### Terms and Conditions:

- Eligible Cardmembers (as defined in clause 2) are provided with complimentary access to Hong Kong Football Club (“HKFC”) located at 3 Sports Road, Happy Valley, Hong Kong. (“**Benefit**”) which includes:
  - Complimentary access to the Sports Facilities (as defined in clause 5)  
*Sports Facilities marked with “\*” requires Eligible Cardmember’ additional advance booking prior to visit date*
  - Complimentary access to Food and Beverage Outlets (as defined in clause 5); and  
*Food and Beverage Outlet marked with “\*” requires Eligible Cardmember’ additional advance booking prior to visit date*
  - Complimentary parking at the HKFC on weekdays only.  
*Not applicable for public holidays and black out dates. Subject to onsite availability, on first-come-first-serve basis.*
- For the purpose of the Benefit, “**Eligible Card**” means all Basic and Supplementary Centurion® Card in black color issued by American Express International, Inc. (“American Express”) in Hong Kong, and “**Eligible Cardmembers**” means persons who are valid holder of the Eligible Card. For the avoidance of doubt, Eligible Cardmembers shall include the valid holders of the Basic and Supplementary Eligible Card.
- This Benefit is valid from April 22, 2024 to April 21, 2026 (both dates inclusive) (“**Benefit Program Period**”).
- This Benefit is not applicable on following blackout dates. The list of blackout dates may subject to change without prior notice, please visit <https://www.americanexpress.com/en-hk/benefits/centurion/hong-kong-football-club/index.html> for details.

Year	Blackout dates
2024	May 12, 20-26, June 16, September 17-18, December 21, 24-26 & 31
2025	January 1, 29-31, February 14 & 26, March 24-30, May 11-18, June 15, October 6-7, December 21, 24-26 & 31
2026	January 1, February 14, February 16 PM session, February 17-19, March 11 PM session, April 13-19

- During the Benefit Program Period, the Eligible Cardmembers may enjoy complimentary access and usage of the following facilities at HKFC (“**the Facilities**”) upon prior booking in accordance with the terms and conditions set forth herein:

Sports Facilities	Food and Beverage Outlets
Fitness Centre	Captain’s Bar
Children’s Playrooms	Chairman’s Bar
Library	Coffee Shop
Sauna and Steam Centre	Family Lounge
Swimming Pool Complex	Lounge
Basketball	Pool Bar
Badminton Court*	Sportsman’s Bar
Indoor Bowling Green*	The Restaurant*
Golf Simulators*	
Snooker Room*	
Squash Courts*	
Tennis Courts*	
Ten Pin Bowling Complex*	

- The Facilities are available for booking at the following time slots per day:
  - AM session: 8:00am – 2:30pm
  - PM session: 3:30pm – 10:45pm
- To enjoy the Benefits (including the Sports Facilities and Food and Beverage Outlet which requires additional advance booking), Eligible Cardmember must make booking via the dedicated online booking link <https://go.amex/hkfc>; Facilities which needs additional advance booking will be confirmed in seven (7) days in prior to the visit date, all the bookings are subject to availability and on first-come-first-served basis. In the event of any issue in connection with the booking, please reach out to Relationship Manager or The Centurion Concierge Hotline at +852 2277 2888.
- 5 days booking window will be of bi-weekly period, and any subsequent 14-day quotas and time slots will be made available on bi-weekly basis on alternate Mondays, 10am to Fridays, 10am.  
For example: April 8-12, 2024 booking window will open for April 22 – May 5, 2024 quota. Next booking window will open on April 22-26, 2024.
- Each Eligible Cardmember’s Centurion Account is eligible to book only one (1) quota and one (1) time slot per day, which is subject to availability. The allocation of the daily quota and the time slot is on a first-come-first-served basis. In the event that there are multiple bookings with different time slots made by the Eligible Cardmember’s Centurion Account, the latter sessions reserved will be removed from the booking system automatically without prior notice.
- Each Eligible Cardmember’s Centurion Account is eligible to book and enjoy the Benefits up to two (2) times per month, which is subject to availability.
- Each Eligible Cardmember may bring up to two (2) guests (including children) into HKFC. Guests below the age of eighteen (18) will not be served alcoholic drinks and must be accompanied by an adult age of eighteen (18) years or above. Eligible Cardmember should not leave their guests or children under the age of eighteen (18) unaccompanied at the HKFC, and they are responsible for the conduct of their guests or children.
- Domestic helpers, amahs, nannies, au pairs, chauffeurs, other personal servants and temporary guardians (“Secondary Carers”) will be counted as the guest brought by Eligible Cardmembers and are prohibited from carrying out their employment duties whilst on HKFC.

13. Dress codes for Facilities of HKFC are set out in [www.hkfc.com](http://www.hkfc.com). HKFC reserves the right to exclude any person, who in their reasonable opinion is not appropriately attired, from any area of HKFC.
14. Smoking is confined to certain external areas of HKFC.
15. The use of Electronic Communication Devices ("ECD") is prohibited in all but the following areas of the Club: (a) The Car Park; (b) The Lockhart Room, Happy Valley Suites and Meeting Rooms when booked for a private function; (c) The Private Dining Room of the Restaurant when booked for a private function; (d) The infield areas comprising the Pitches, Stands and the area immediately outside the Sportsman's Bar including the Front Patio, Back Patio and The Deck; (e) The immediate surrounds of the Outdoor Green; (f) The Swimming Pool Complex; (g) The Coffee Shop outdoor seating area; (h) The immediate surrounds of the Tennis Courts 4, 5 and 6; (i) Phone Booths on 1/F and 2/F; (j) The Workspace.
16. Upon departure, the Eligible Cardmember (and their guest(s) as the case may be) must check out from front desk to return the "temporary membership card" and any "access" cards and pay for any costs incurred during the visit. Costs will be subject to 5% service charge and preferred to be paid by the Eligible Card. If the Eligible Cardmember (and their guest(s) as the case may be) left HKFC without returning the "temporary membership card" and paying their bill, HKFC should reach out to Amex for reasonable assistance in relation to follow up regarding payment and return of the temporary membership card and any "access" cards.
17. Cancellation must be made by the Eligible Cardmember at least twenty-four (24) hours before visit date via The Centurion Concierge at +852 2277 2888. If the Eligible Cardmember fails to cancel the booking and fails to show up at the time and day of the booking, a "no-show" fee of 150,000 Membership Rewards® points or HK\$500 will be charged to the Eligible Cardmember's Eligible Card.
18. For the avoidance of doubt, the booking for the companion guest(s) will be cancelled automatically upon the cancellation of Eligible Cardmembers' booking.
19. Eligible Cards must be used for settling any payment arising from the Benefit and to secure the booking as guarantee.
20. Upon the check-in at HKFC, Eligible Cardmembers must present the following documents to the staff of HKFC for identity validation purpose before access and usage of the Facilities:
  - i. Email confirmation of the booking;
  - ii. Eligible Card with a valid account status; and
  - iii. Hong Kong ID Card or passport.
21. The Benefit is non-transferable and cannot be exchanged for cash or combined with any other offer, promotion or discount.
22. HKFC reserves the right to decline any Eligible Cardmembers or their companion guest's entry for public health and safety reason.
23. The access to and/or usage of the Benefit by Eligible Cardmembers and their companion guest(s) are subject to the discretion of HKFC and American Express.
24. In case of any enquiry related to the Benefit, please call The Centurion Concierge Team for more information at +852 2277 2888.
25. HKFC is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to all Eligible Cardmembers and their companion guests. American Express is not the provider of any of these products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
26. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
27. American Express and HKFC reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate this Benefit at any time without prior notice.
28. In the event of any dispute arising from the Benefit, the decision of American Express and HKFC shall be final, conclusive and binding.
29. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

# CENTURION

## 香港足球會 – 私人會所禮遇

### 條款及細則

- 此禮遇提供合資格會員（定義見本條款第 2 條）於香港足球會（「HKFC」）（香港跑馬地體育路 3 號）內免費進入及享用下列禮遇（「禮遇」）：
  - 免費使用會所體育設施（定義見本條款第 5 條）  
以「\*」標記之體育設施，須於到訪日期前預先預訂。
  - 免費進入會所餐飲場所（定義見本條款第 5 條）  
以「\*」標記之餐飲場所，須於到訪日期前預先預訂。
  - 星期一至五免費泊車  
公眾假期及不適用日子除外，須視乎實際情況而定，先到先得。
- 就此禮遇而言，「合資格卡」指由美國運通國際有限公司（「美國運通」）在香港發行的 Centurion® 基本卡及黑色卡面之 Centurion 附屬卡。「合資格會員」是指合資格卡的有效持有人。為免生疑問，合資格會員應包括合資格基本卡和附屬卡的有效持有人。
- 此禮遇適用於 2024 年 4 月 22 日至 2026 年 4 月 21 日期間（「禮遇推廣期」）。
- 此禮遇不適用於以下不適用日期。如不適用日期列表有所更改指不會作任何事先通知，詳情請瀏覽 <https://www.americanexpress.com/zh-hk/benefits/centurion/hong-kong-football-club/index.html> 查詢。

年份	不適用日期
2024	5 月 12、20-26 日、6 月 16 日、9 月 17-18 日、12 月 21、24-26 及 31 日。
2025	1 月 1、29-31 日、2 月 14、16 日、3 月 24-30 日、5 月 11-18 日、6 月 15 日、10 月 6-7 日、12 月 21、24-26 及 31 日。
2026	1 月 1 日、2 月 14 日、2 月 16 日下午時段、2 月 17-19 日、3 月 11 日下午時段、4 月 13-19 日。

- 於禮遇推廣期內，合資格會員根據此處規定的條款和條件預先預訂後，可免費進入及使用以下位於香港足球會之設施（「設施」）：

體育設施	餐飲場所
健身中心	Captain's Bar
兒童遊戲室	Chairman's Bar
圖書館	咖啡廳
桑拿蒸氣浴室	Family Lounge
綜合游泳池	Lounge
籃球	池畔酒吧
羽毛球*	運動員吧
草地滾球場*	餐廳*
高爾夫球模擬場練習場*	
桌球室*	
壁球中心*	
網球場*	
保齡球場*	

- 設施每天可供預訂時段：
  - 上午時段：上午 8 時至下午 2 時 30 分
  - 下午時段：下午 3 時 30 分至下午 10 時 45 分
- 如欲享用此禮遇（包括須預先預訂之體育設施及餐飲場所），合資格會員必須於指定網站 <https://go.amex/hkfc> 預約。須預先預訂之設施，將於到訪日期前 7 天內確認，預訂須視乎實際情況而定，先到先得，額滿即止。所有有關預訂過程之事宜，請與客戶經理聯絡或致電 Centurion 會員專線 +852 2277 2888。

8. 後續可供預訂日子將於隔週星期一（上午 10 時）至星期五（上午 10 時）發佈，開放兩週後的 14 天時段。  
例如：4 月 8 日（星期一）開放 4 月 22 日至 5 月 5 日之時段。下一輪將於 4 月 22-26 日開放。
9. 合資格會員賬戶每天及每時段最多只可預約一個名額。預訂須視乎實際情況而定，先到先得，額滿即止。如進行重複預訂，較後之預訂將自動從預訂系統中刪除，恕不另行通知。
10. 合資格會員賬戶每月最多可預約及使用此禮遇兩次。預訂須視乎實際情況而定，先到先得，額滿即止。
11. 每位合資格會員每次最多可攜帶 2 位同行客人到訪（包括小童）。18 歲以下之同行客人，必須由 18 歲以上人士陪同並不得享用酒精飲料。
12. 家庭傭工、保姆、司機、其他私人傭工及臨時監護人（「第二照顧者」）將被視為合資格會員之同行客人，並不得在香港足球會執行其受僱工作。
13. 香港足球會設施的穿著要求以 [www.hkfc.com](http://www.hkfc.com) 列出為依據。HKFC 保留拒絕穿著不合適人士進入會所範圍之權利。
14. HKFC 室內範圍嚴禁吸煙。
15. 除以下區域外，會所所有區域均禁止使用電子通訊設備（「ECD」）：(a) 停車場；(b) 於 The Lockhart Room, Happy Valley Suites and 及會議室進行私人活動；(c) 於餐廳的貴賓廳進行私人活動；(d) 球場、看台和運動員吧外的區域；(e) 室外草地的連接區域；(f) 綜合游泳池；(g) 咖啡廳室外座位區；(h) 4、5 和 6 號網球場的連接區域；(i) 一樓及二樓通話房間；(j) 工作間。
16. 合資格會員（及其賓客，視情況而定）必須於離開會所前，到接待處歸還「臨時會員證」及/或任何「設施通行卡」，並支付到訪期間產生的任何費用。費用需加收 5% 服務費，並須以合資格卡全額支付。如合資格會員（及其賓客，視情況而定）離開 HKFC 而沒有交還「臨時會員證」及繳付費用，HKFC 將與美國運通聯絡及跟進。
17. 合資格會員必須在到訪日期前至少 24 小時通過致電 Centurion 會員專線 +852 2277 2888 取消預訂。如合資格會員未能於指定時限前取消預訂並未有於預訂日期及時間出席，美國運通將向合資格會員之合資格卡收取 150,000 美國運通積分或 HK\$500 「缺席費」。
18. 為免生疑問，同行客人之預訂亦將隨合資格會員卡之取消預訂一併自動取消。
19. 必須使用合資格會員卡支付禮遇之相關收費及作預約保證。
20. 登記進入設施時，合資格會員須向 HKFC 工作人員出示以下文件以驗證身份，方可進入及使用設施：
  - i. 電子郵件確認信、
  - ii. 有效的合資格卡及
  - iii. 香港身份證或護照
21. 此禮遇不可轉讓、不可兌換成現金或與其他推廣優惠或折扣同時使用。
22. HKFC 保留以公共衛生和安全為由拒絕任何合資格會員或客人進入設施之權利。
23. 合資格會員及其同行客人是否享有及/或使用禮遇須由 HKFC 及美國運通酌情決定。
24. 如對此優惠有任何疑問，請致電 Centurion 會員專線+852 2277 2888 查詢。
25. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由 HKFC 據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
26. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
27. 美國運通及 HKFC 保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
28. 如有任何爭議，美國運通及 HKFC 保留最終決定權。
29. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。